
 

 

Interview voor Howie the Harp 
 
Toen ik nog maar net met Howie begonnen was, werd ik benaderd door de communicatie 
afdeling van HVO-Querido, of ik een interview wilde geven voor HVO-Querido, vanwege 
mijn crowdfunding. Dat vond ik uiteraard leuk om te doen, ik inspireer graag andere mensen 
en hoop middels dit interview andere mensen op ideeën te brengen, wanneer zij problemen 
hebben met de financiering voor de opleiding. 

Tijdens dit interview bespraken de dame van communicatie en ik, dat ik verderop in de 
opleiding nog een interview zou geven, omtrent mijn motivatie voor deze opleiding. Gezien 
mijn eerder gegeven interview werd dit niet goedgekeurd, omdat anderen ook hun kans 
moeten krijgen om voor een interview in aanmerking te komen. 
 
Op mijn eigen website heb ik wel diverse verhalen geplaatst. Mijn levensverhaal, mijn 
herstelverhaal en een informatief verhaal omtrent datgene waar ik mee te maken gehad heb. 


